
„egy mentor-diák viszony attól működik jól, 

ha meg tudják teremteni az összhangot”
Láda Flóra négy ciklus óta működő alumni mentorprogramunk egyik legsikeresebb hallgatója volt. A munkaügyi 
kapcsolatok szak és a hallgatói önkormányzatban való aktív tevékenykedés mellett vált Bessenyei Zsolt, a Pick 
Szeged Zrt. regionális HR igazgatójának mentoráltjává. A Flórára kétségtelenül jellemző „fiatalos lendület, kitartás 
és alázat” mellett bizonyosan ez is nagyban hozzájárult ahhoz, hogy a program után Svájcban vált gyakornokká, 
majd Zürichben tanulhatott tovább.

Hogyan találkoztál a mentorprogrammal és mire számítottál 
a kezdeményezéssel kapcsolatban? 
Egyetemi éveim alatt végig a jogi kari Hallgatói Önkormányzat tag-
ja voltam. Emlékszem egy hétfői, késő estig elhúzódó ülés után, 
még a frissen beérkezett plakátokkal szaladtam ki az üvegvitrin-
hez. Köztük volt az SZTE Alma Mater felhívása is a munkaerő-pi-
aci mentorprogramra. Néhány héttel később beadtam a jelent-
kezésem. Pont jókor jött.  AzokbAn A hónApokbAn kezdtem el érezni, 
hogy lAssAn vége Az egyetemnek, szAkdolgozAt-leAdás, védés és mAgA Az 
állAmvizsgA. Akkor még vAksötétben tApogAtóztAm, hogy vAlAmely szAk-
területen tAnuljAk-e tovább, vAgy ugorjAk-e egy nAgyot, és próbáljAm ki 
mAgAm A munkA világábAn. Remek lehetőségnek láttam, hogy egy kis 
terelgetéssel, mentorálással kitaláljam, merre tovább.

Milyen tapasztalataid voltak a céggel, a mentoroddal kapcso-
latban? 
Jogi karos hallgatóként az ember valamely klasszikus jogi területen 
próbálja ki magát, azonban akkor én már egy budapesti fejvadász-
cégnél rálátást nyertem a toborzás és kiválasztás folyamatára, így 
egyértelművé vált, hogy humánerőforrás területre pályázom. 
A lehető legjobb kezekbe kerültem, bessenyei zsolt mentoráltjA lettem. 
Azt gondolom, egy mentor-diák viszony attól működik jól, ha meg 

tudják teremteni az összhangot. Úgy érzem, és remélem, nem va-
gyok vele egyedül, ha azt mondom, hogy nálunk ez az első alka-
lommal sikerült. Közösen megbeszéltük, hogy ki mit vár a követke-
ző hónapoktól, mik a célok.
nem csupán rálátást nyertem A szAkterületre és persze A vállAlAt felépí-
tésére, hr tevékenységére, de egy üzemlátogAtás kApcsán például bepil-
lAntást nyertem A híres szegedi téliszAlámi készítésébe is.
 Nehéz dolgom volt, hiszen egy regionális vezető mentoráltja vol-
tam, akinek a munkaköre merőben más, mint egy pályakezdő HR 
asszisztenssé, azonban megtanultam, hogy attól lesz valaki jó HR-
es, ha nem csupán jó a szakmájában, de odafigyel a dolgozókra, 
ismeri a munkájukat, ismeri a vállalat múltját, jelenét és alázatos 
a munkájában. Ebben az időszakban írtam szakdolgozatomat az 
Assessment Centerek alkalmazásáról, melyben szintén sok segít-
séget kaptam. Megbeszéltük, hogy a vállalat hogyan alkalmazza a 
módszert, milyen pozíciók esetében indokolt. Rengeteg anyagot 
kaptam, melyek mind forrásul szolgáltak szakdolgozatomhoz. 
A találkozók nagyon rugalmasak voltak. Emlékszem az egyik meg-
beszélésre azzal állítottam be, hogy hamarosan Belgiumba uta-
zom egy intenzív képzésre, melynek fő témája a Value Driven 
Management (érték alapú menedzsment) lesz. Az aznapra meg-
beszélt témát elhalasztottuk, és azt a találkozót ennek szenteltük. 
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Miért ajánlanád a jelentkezést a hallgatóknak? 
bepillAntást nyerni egy vállAlAt működésébe, munkAfolyAmAtokAt meg-
figyelni és A nAgyoktól tAnulni fAntAsztikus lehetőség. Remek színte-
re mindez a kapcsolatépítésnek is, hiszen nem ritka eset, hogy 
ha keres a cég gyakornokot, előnyben részesül az, akinek van 
egy “jóakarója” a munkahelyen belül. Én mégsem csak ezeket 
az alapvető előnyöket emelném ki. Mindenki életében eljön az 
a pillanat, amikor az “Alma Mater” biztonságot adó szárnyai alól 
ki kell lépni a nagyvilágba, helyt kell állni a munkaerőpiacon. Ab-
ban a világban amiben élünk, a munkáltatók olyan versenynek 
teszik ki a pályázókat, amely nem csupán pontos szakmai tudást 
igényel, de elvárt személyes tulajdonságokkal egy teljes embert 
követel meg. Felkészülni ezekre a sikerekre és kudarcokra bizony 

nem egyszerű. Ilyenkor nem árt, ha van a tarsolyban az önbiza-
lom és a fiatalos lendület mellett egy adag kitartás és alázat is. 

Milyen hatással volt a program a jelenlegi karrieredre? 
A progrAm végeztével egy másik, gyAkornoki ösztöndíjAt is elnyertem, így 
kerültem svájcbA. Jelenleg is Zürichben élek és tanulok, hogy befe-
jezhessem MSc tanulmányaimat. A jövőt illetően rengeteg ter-
vem van, úgy a tanulás, mint a munka terén. Egyelőre szeretném 
kézben tartani a svájci diplomámat.

     

minden egyes konzultációra jó kedvvel Érkeztem, 
hiszen sokkal inkább volt ez számomra egy kellemes 

szakmai beszÉlgetÉs, mintsem egy szigorú keretek 
között zajló tanóra. 

Tudtad-e,  
hogy az Interaktív természetIsmeretI tudástárban 
megtekinthető az egyetem Ökológia tanszékének 
gerinces gyűjteménye, valamint  hogy a legnagyobb 
egységes vidéki bogárgyűjtemény is itt található?


